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Schriftelijke vragen D66, PvdA en de Vrije lijst met 
betrekking tot de mogelijke aanwezigheid van 
brandgevaarlijke schildaken op containerwoningen of 
appartementencomplexen binnen de grenzen van de 
gemeente Castricum. 

In het Noord Hollands Dagblad van 19 april 2023 is een artikel gepubliceerd m.b.t. de 
mogelijke aanwezigheid van brandgevaarlijke schildaken op containerwoningen of 
appartementencomplexen binnen de grenzen van de zestien gemeenten in Noord Holland 
Noord.  

Herbergt Noord-Holland Noord containerwoningen of appartementencomplexen met 
brandgevaarlijke schildaken? De leiding van de veiligheidsregio heeft deze vraag uitgezet 
bij alle zestien gemeenten die zijn aangesloten bij de rampen-, crisis- en 
calamiteitenorganisatie. 

Aanleiding voor deze inventarisatie is een hevige brand die op 13 november vorig jaar 
heeft gewoed bij de Riekerhaven in Amsterdam-Nieuw West (Slotervaart). Daarbij zijn 75 
tijdelijke unitwoningen voor statushouders en jongeren verloren gegaan. 

Uit onderzoek is gebleken dat de daken met een zogeheten schilconstructie brandonveilig 

zijn. Doordat zo’n dak werkt als een paraplu en hete rook bij brand zich in de holle 

tussenruimte daaronder verzamelt, is de kans op snelle uitbreiding groot. In Amsterdam 

heeft het vuur zich daardoor relatief ongehinderd en vlot over een grote oppervlakte over 

de woonblokken kunnen verspreiden. 

De Veiligheidsregio Noord-Holland Noord heeft gemeenten nu met klem verzocht uit te 

zoeken of containerwoningen of appartementencomplexen met dit type dak binnen hun 

grenzen voorkomen. En zo ja, dit door te geven aan het team risicobeheersing van de 

regionale brandweer. Is dit het geval, dan wordt een plan van aanpak opgesteld om het 

brandgevaar te beperken. 

De fracties van D66, de PvdA en de Vrije Lijst hebben de volgende vragen aan 

het college van de gemeente Castricum: 

1. Wanneer is het verzoek van de Veiligheidsregio binnen gekomen bij het college?

2. Zijn er acties uitgezet om te controleren of en zo ja waar mogelijk sprake is van

dergelijke spildaken op containerwoningen of appartementencomplexen? Als er

geen acties zijn uitgezet waarom zijn deze niet uitgezet?

3. Welke disciplines/organisaties/eigenaren zijn betrokken bij het onderzoek naar

mogelijke spildaken op containerwoningen of appartementencomplexen?

4. Binnen welke termijn verwacht het college de uitkomst van bovengenoemd

onderzoek?

5. Wat gaat het college ondernemen als blijkt dat er schildaken aanwezig op

bovengenoemde woningen of complexen?
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6. Wanneer gaat het college de gemeenteraad informeren over de voortgang van het

onderzoek en de resultaten?

7. Wanneer geeft het college de informatie door aan de betrokken Veiligheidsregio?

Gelet op de mogelijke ernst van de materie verzoeken wij het college zo spoedig 

mogelijk antwoord te geven op bovenstaande vragen. 

Castricum, 20 april 2023 

D66 fractie :Mariska El Ouni 

PvdA fractie: Florence Eijck en Peter Pinkhaar 

De Vrije Lijst: Paulien Zwikker 


